
Denadonalizacija
in njeno uresničevanje

Do 16. 11. smo prejeli skupaj 658 vlog, od tega je
popolnih 313. Po posameznih področjih je stanje nasled-
nje: imamo 108 popolnih vlog za vrnitev kmetijskih zem-
ljišč, gozdov in kmečkih gospodarstev; 87 za vrnitev hiš,
stanovanj, poslovnih prostorov in stavb; 116 za vrnitev
stavbnih zemljišč ter 2 za podjetji. Skupaj je bilo izdano
58 odločb in vrnjeno 54,8 ha kmetijskih zemljišč, 232,5 ha
gozdov, 1 kmetijski gospodarski objekt, 2 poslovna ob-
jekta in 3 poslovni prostori.

Kje smo v republiSkem merilu?

Po podatkih, objavljenih v Poročevalcu skupšiine re-
publike Slovenijc. je bilo stanje na dan 15. 10. 1922
naslednje. Po številu prispelih vlog je bila občina na
2 mestu v Sloveniji, enako iudi po Stevilu izdanih odločb.

Število prejetih vlog in izdanih odločb je la 2,8-krat
preseglo republttko povprečje.

In kje smo v Ijuhljanskem merilu?

V Ljubljani smo bili na prvem mestu po številu prejetih
vlog, enako po številu izdanih odločb. Vrnili smo največ-
jo površino kmetijskih zemljtšč in gozdov ter bili na
drugem mestu po površini vrnjenih stavbnih zemljišf in
poslovnih objektov.

Število prejetih vlog je za 1,3-krat preseglo ljubljansko
povpiečjc, mcdtem, ko je število izdanih vlog 1,7-krat
večje od povprečja.


